
  
  

Z A P I S N I K 

  
  

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 3. 11. 2009, ob 13:00, v seminarski sobi fizike. 
  
Prisotni:   M. Gams, T. Ručigaj, I. Falnoga, M. Štraus, Z. Jernejc, I. Zajc, G. Kramberger, J. Pungerčar, 

J. Jakofčič,. 
  

Odsotnost opravičili: C. Filipič M. Koželj, R. Pergarec, D. Zupančič, A. Fekonja, G. Tavčar. 
  
  
  
  
Dnevni red: 

  

1. Potrditev zapisnika (7. 10. 2009) 

  

2. Sestanek z ministrom 

  

3. Tekoča obvestila 

  
4. Glasovanje – Aneks h KPJS 

  
5. Razno (defibrilator, menza, plače) 

  
  

  

  
Ad 1) 

  
Zapisnik je bil sprejet brez pripomb. 

  

Ad 2) 
  

M. Gams se bo 4. 11. 2009 kot podpredsednik Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti udeležil 
sestanka z ministrom za visoko šolstvo in znanost, gospodom G. Golobičem. IO je sprejel naslednja stališča, 

ki naj bi jih  izpostavili na sestanku z ministrom: 
a) Da se delovna uspešnost v zvezi z uredbo za delo na trgu izplačuje akontativno in da je možnost za 

izplačilo teh sredstev v višini kot jo ima kultura; 

b) Ministra je potrebno opozoriti, da nismo direktni porabniki javnih finančnih sredstev, ampak si moramo 
sredstva na trgu pridobiti sami; 

c) Ministra je potrebno seznaniti z grafi (rast bruto plač na IJS, kim se nanaša tudi na prevedbo plač in 
primerjava bruto plač v raziskovanju z drugimi npr.. vrtci, osnovne šole). 

  

Ad 3) 
  

M. Gams je prisotne seznanil z vsebino tiskovne konference visokega šolstva in znanosti, ki ke bila 22. 
oktobra na IJS. Glede na informacijo B. Štruklja, da bo uredba za delo na trgu stopila v veljavo kmalu po 

glasovanju o podpisu Aneksa h KPJS, in glede na napovedani sestanek z ministrom bomo s protestnim 

shodom počakali. 



  
Glede na ponudbo, ki jo je prejel sindikat v zvezi z možnostjo nabave ekološkega sadja in zelenjave (dostava 

v pisarno ali na dom), je IO sprejel sklep, da se s to ponudbo seznani člane sindikata v obvestilih sindikata. 
  

  

  
  

  
  

Ad 4) 
  

D. Bevc je prisotne seznanil z rezultati glasovanja članov sindikata IJS o podpisu Aneksa št. 2 h Kolektivni 

pogodbi za javni sektor in Dogovora o ukrepih na področju plač v javnem sektorju za obdobje december 
2009 – november 2011. Od 318 članov SVIZ/IJS je ZA aneks in dogovor je glasovalo 161, PROTI pa 19. 

  
  

Ad 5) 

  
M. Gams je prisotne obvestil, da ima IJS že defibrilatorja (Jamova, reaktor). Glede na to, da je kar nekaj 

delavcev izrazilo željo, da bi se radi naučili rokovanja z defibrilatorjem, je IO soglasno sprejel sklep, s 
katerim predlaga varnostnemu inženirju, da do konca novembra pripravi vse potrebno in v decembru prične 

z usposabljanjem. Poleg tega je sindikat mnenja, da so defibrilatorji tako preprosti za uporabo, da jih 
vsekakor svetujemo, če se zgodi srčni napad kjerkoli. Torej pokličemo na pomoč, nekdo steče 

po defibrilator in če ni nobenega usposobljenega in gre za značilne znake, se začne s postopkom. 

  
Sindikat je vesel, da je z defibrilatorji uspel spet izpeljati spet eno koristno in civilizacijsko pridobitev za 

zaposlene na IJS in okolice (po potrebi se lahko uporabi tudi v bližnji okolici, o čemer bomo obvestili 
sosede). 

  

M. Štraus je prisotne seznanila z vsebino sestanka med vodstvom menze in vodstvom IJS  ter sindikatom. 
  

IO je sprejel sklep, da se razprava o pregledu plač na IJS prestavi na naslednjo sejo. 
  

  

Sejo sta vodila J. Jakofčič in M. Gams. 
  

  
Seja je bila končana ob 14.00 uri. 

  
  

  

Ljubljana, 5. 11. 2009                                                                                       Zapisal: Dušan Bevc 

  

  
  
Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

                       - svetovalcema direktorja 

                        - v. d. sekretarke IJS 

                                - pomočnikoma direktorja 



 


